
Protokół z posiedzenia XLI Sesji Rady Gminy Kłodawa, 
która odbyła się w dniu 29 czerwca 2022 roku 

w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 
 
Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona otworzył obrady XLI Sesji Rady Gminy 
Kłodawa.  
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum  
Na podstawie listy obecności oraz logowań w systemie e-sesja Przewodniczący stwierdził, że 
w obradach XLI Sesji uczestniczy 14 radnych. 
Obecni: 

1. Bożena Adamczak 
2. Gerard Bieryło 
3. Henryk Brzana 
4. Ryszard Burzawa 
5. Katarzyna Chmiel-Dera 
6. Rafał Chodkiewicz 
7. Wanda Grabowska 
8. Andrzej Korona 
9. Jan Kubera 
10. Roman Leśnicki 
11. Janina Maciejewska 
12. Benedykt Piotrowski 
13. Ireneusz Winnik 
14. Wiesław Witczyk 
15. Damian Żołędziejewski 

 
Ad.3. Przyjęcie porządku obrad 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
W związku z brakiem uwag przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XL Sesji Rady 
Gminy Kłodawa. 
 
Głosowanie nr 1 w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, 
Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Z uwagi na problem techniczny z programem e-sesja Radna Katarzyna – Chmiel oddała głos 



w sposób ustny. 
 
Ad.5. Rozpatrzenie informacji: 
a) Wójta o jej działalności w okresie międzysesyjnym 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 
 
Radna Bożena Adamczak z uwagi na obecność sołtysów na sesji poprosiła o powtórzenie 
informacji z komisji gospodarki komunalnej dotyczącej posiadania środków na plac zabaw w 
miejscowości Różanki i Łośno. Zapytała również o projekt ścieżki rowerowej w miejscowości 
Różanki – Wojcieszyce. 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak potwierdziła, że udało się pozyskać informacje na ten 
cel – na budowę i doposażenie placów zabaw. Odnośnie ścieżki rowerowej Wójt 
odpowiedziała, że powiat powinien ogłosić przetarg na realizację do końca sierpnia. 
 
Radny Jan Kubera zapytał, dlaczego nie udało się wyłonić wykonawcy na budowę boiska w 
Kłodawie. Przypomniał, że Kłodawa jest największą miejscowością w Gminie, która nie 
posiada boiska. 
 
Kierownik Jerzy Jesis odpowiedział, że zadanie jest warte milion złotych. Zgłosiła się firma 
która zaproponowała kosztorys, w którym nie byłaby w stanie wykonać tego zadania. Urząd 
zwrócił się do firmy z zapytaniem jak zamierza wykonać zadanie warte milion złotych za ok 
600 tys. Nie otrzymaliśmy odpowiedzi w związku z czym ponownie ogłaszamy przetarg. 
 
Ad.6. Rozpatrzenie sprawozdań z: 
a) działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w roku 2021 
Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki przedstawił pozytywną opinię komisji na 
temat sprawozdania. 
 
b) działalności Warsztatów Terapii Zajęciowych w roku 2021 
Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki przedstawił pozytywną opinię komisji na 
temat sprawozdania. 
 
c) wykonania budżetu gminy Kłodawa oraz wykonania planów finansowych 
samorządowych instytucji kultury za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przypomniał, że sprawozdanie było 
omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 13 czerwca 2022r. i uzyskało pozytywną 
opinię. 
 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie 
 
Ad. 7. Debata nad raportem o stanie Gminy Kłodawa 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przypomniał, iż Wójt co roku do dnia 
31 maja przedstawia radzie gminy raport o stanie gminy. Raport obejmuje podsumowanie 
działalności wójta w roku poprzednim, w szczególności realizację polityk, programów i 
strategii, uchwał rady gminy i budżetu obywatelskiego. Rada gminy rozpatruje raport 
podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała rady gminy w sprawie udzielenia lub 



nieudzielenia absolutorium wójtowi. Raport rozpatrywany jest w pierwszej kolejności. Nad 
przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się debatę. W debacie nad 
raportem o stanie gminy mieszkańcy gminy mogą zabierać głos, po uprzednim zgłoszeniu na 
piśmie. Przewodniczący dodał, że do Rady nie wpłynęły zgłoszenia mieszkańców w sprawie 
chęci zabrania głosu w debacie. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła Raport o stanie Gminy Kłodawa. 
 
Radna Bożena Adamczak powiedziała, że wysokie miejsca Gminy Kłodawa w rankingach 
mają odzwierciedlenie w opiniach mieszkańców. Radna podziękowała za dbanie o 
mieszkańców a w szczególności za opiekę nad seniorami oraz organizowanie im zajęć. 
 
Radny Jan Kubera zwrócił  uwagę na chaos przy kładzeniu linii światłowodowej, poprosił o 
interwencję. Następnie wyraził bardzo duże niezadowolenie z powodu problemów przy 
budowie boiska w Kłodawie i niewystarczających działań na rzecz wyłonienia wykonawcy. 
Dodał, że Przewodniczący Rady nie działa w ramach przepisów prawa, ponieważ zmuszał 
radnych do podania prywatnych adresów mailowych i kierował pisma w których zabraniał 
wydawania dokumentów w wersji papierowej. Poprosił o wybudowanie w przyszłości ścieżki 
rowerowej pomiędzy Kłodawą a Santockiem (ulica polna) 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Korona odpowiedział, że zwrócił się z prośbą do radnych o 
podanie adresów mailowych, w przypadku radnych którzy tego nie zrobili został założony 
adres na domenie klodawa.pl. Zwrócił uwagę że Radny głosi nieprawdę o zabranianiu 
udostępnienia dokumentów. Dodał, że ustawa o samorządzie gminnym mówi o tym iż rolą 
Przewodniczącego jest przedłożenie radnym dokumentów nie określając sposobu w jaki to 
zostanie zrobione. Wyjaśnił iż jako Przewodniczący przedkłada dokumenty za 
pośrednictwem e-sesji. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak odpowiedziała, że jako Wójt musi się poruszać w 
ramach przepisów prawa a takim prawem jest ustawa o zamówieniach publicznych. Dodała, 
że Wydział Inwestycji dzwoni do wykonawców i nakłania do udziału w przetargach. Zapytała, 
czy radny robi to samo. Wyjaśniła, że Urząd podejmuje wszystkie możliwe działania aby 
boisko zostało wybudowane – ale odbywa się to w ramach przepisów prawa. 
 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera poprosiła o podjęcie działań zmierzających do wybudowania 
światłowodu na terenie Gminy Kłodawa. Dodała, że brak internetu w dobie zdalnego 
nauczania jest dużym problemem. Kolejnym problemem są  przerwy w dostępie energii 
elektrycznej, oraz brak ścieżki rowerowej przy  drodze krajowej nr 22. Poprosiła również o 
modernizowanie istniejących placów zabaw. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak  zaproponowała aby radni wystosowali apel do 
odpowiednich organów w sprawie światłowodu. Odnośnie budowy ścieżki rowerowej wzdłuż 
drogi krajowej wyjaśniła że Generalna Dyrekcja jest na etapie projektowania. 
 
Radny Wiesław Witczyk podziękował za wszystkie inwestycje wykonane na Osiedlu Marzeń. 
 
Ad.8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 



a) udzielenia Wójtowi Gminy Kłodawa votum zaufania (druk BRG nr 557/2022); 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 2 sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kłodawa votum zaufania (druk BRG 
nr 557/2022). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, 
Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Z uwagi na problem techniczny z programem e-sesja Radna Katarzyna – Chmiel oddała głos 
„za” w sposób ustny.  
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLI/353/2022 
 
b) wykonania budżetu gminy Kłodawa za rok 2021 oraz sprawozdania rocznego z 
wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za 2021 rok (druk bRG 
nr 558/2022) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona odczytał Uchwałę nr 173/2022 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 29 marca 
2022r. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kłodawa za 01 
rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy Kłodawa. Następnie poinformował, że projekt 
uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji Rady Gminy Kłodawa. 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 3 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok (druk bRG 
nr 558/2022) 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, 
Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Z uwagi na problem techniczny z programem e-sesja Radna Katarzyna – Chmiel oddała głos 
w sposób ustny. Pozostali radni głosowali za pośrednictwem aplikacji e-sesja. 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLI/354/2022. 



 
c) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa (druk BRG nr 559/2022); 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Kłodawa z dnia 13 czerwca 2022r. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy Kłodawa za 2021 rok, oraz Uchwałę nr 373/2022 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 14 czerwca 2022r. w sprawie wydania opinii o 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kłodawa dotyczącym udzielenia absolutorium 
Wójtowi. Następnie poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji 
Rady Gminy Kłodawa. 
 
Radny Jan Kubera zwrócił uwagę, że na projekcie uchwały nie ma odpowiednich podpisów. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona przypomniał, że rada uzgodniła iż na 
platformie e-sesja dołączone są uchwały w wersji edytowalnej, a oryginału dokumentów są 
do wglądu. 
Głosowanie nr 4 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa (druk BRG nr 
559/2022). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, 
Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Z uwagi na problem techniczny z programem e-sesja Radna Katarzyna – Chmiel oddała głos 
„za” w sposób ustny.  
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLI/355/2022. 
 
d) aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Kłodawa z perspektywą do 
2025 r. (druk BRG nr 556 i 557/2022) 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię w przedmiocie projektu uchwały. 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 5 w sprawie: 
Podjęcia uchwały w sprawie aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 
Kłodawa z perspektywą do 2025 r. (druk BRG nr 556 i 557/2022) 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 



Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLI/356/2022. 
 
e) zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2022 rok (druk BRG nr 560/2022); 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 6 w sprawie: 
Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2022 rok (druk 
BRG nr 560/2022)  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLI/357/2022. 
 
f) nadania nazwy ulicy w miejscowości Santocko (druk BRG nr 561/2022); 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię w przedmiocie projektu uchwały. 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 7 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Santocko (druk BRG nr 
561/2022);.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLI/358/2022. 



 
g) nadania nazwy ulicy w miejscowości Santocko (druk BRG nr 563/2022). 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię w przedmiocie projektu uchwały. 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 8  w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Santocko (druk BRG nr 
563/2022) 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLI/359/2022. 
 
h) nadania nazwy ulicy w miejscowości Różanki (druk BRG nr 562/2022) 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię w przedmiocie projektu uchwały. 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 9 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Różanki (druk BRG nr 
562/2022) 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLI/360/2022. 
 
i) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk BRG nr 564/2022) 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił negatywną 
opinię komisji na temat projektu uchwały. Dodał, że przejęcie drogi będzie wymagało jej 
urządzenia i utwardzenia. Komisja proponuje aby ponownie rozpatrzyć projekt uchwały po 



zainwestowaniu w drogę właścicieli działek. 
 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 10 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk 
BRG nr 564/2022);.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 12, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (3) 
Jan Kubera, Roman Leśnicki, Benedykt Piotrowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (12) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Janina Maciejewska, Ireneusz 
Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała nie została przyjęta. 
 
j) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Kłodawa oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej 
umowy (druk BRG nr 565/2022); 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię w przedmiocie projektu uchwały. 
 
Radny Damian Żołędziejewski poprosił aby Urząd zaktualizował stawki za dzierżawę gruntu, 
ponieważ obecna jest za niska. 
W związku z brakiem innych głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona 
poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 11 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia tej umowy (druk BRG nr 565/2022);.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Jan Kubera 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLI/361/2022. 
 
k) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk BRG nr 566/2022). 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił negatywną 
opinię komisji na temat projektu uchwały. Dodał, że przejęcie drogi będzie wymagało jej 
urządzenia i utwardzenia. Komisja proponuje aby ponownie rozpatrzyć projekt uchwały po 
zainwestowaniu w drogę właścicieli działek. 
 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 12 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk 
BRG nr 566/2022)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Bożena Adamczak, Andrzej Korona 
PRZECIW (2) 
Roman Leśnicki, Benedykt Piotrowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (11) 
Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał Chodkiewicz, 
Wanda Grabowska, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, 
Damian Żołędziejewski 
Uchwała nie została przyjęta. 
 
Ad. 9. Wolne wnioski 
Radna Katarzyna Chmiel -Dera podziękowała za wykoszenia przed Bożym Ciałem. Poprosiła 
również o wykoszenie trawy na Osiedlu Parkowym, przy terenie ODP oraz przy boisku oraz o 
interwencję przy wysychającym stawie. Dodała, że mieszkańcy niepokoją się budową sklepu 
w Różankach i problemami z tym związanymi. 
 
Kierownik Jerzy Jesis omówił problemy związane z budowa sklepu w Różankach. 
 
Radna Wanda Grabowska poprosiła o wykoszenie trawy przy ulicy Makowej. 
 
Radna Janina Maciejewska podziękowała za budowę świetlicy w Santocznie. 
 
Radny Henryk Brzana zapytał co dalej z ośrodkiem zdrowia w Wojcieszycach. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona omówił działania podejmowane na 
rzecz pozyskania lekarza w Wojcieszycach. 



Radny Jan Kubera poprosił o zrobienie porządku z parkowaniem przy Jeziorze w Kłodawie, 
zwrócił uwagę na lisy  występujące na cmentarzu w Kłodawie. 
 
Sekretarz Gminy Kłodawa Karolina Niciejewska odpowiedziała, że Straż Gminna pilnuje 
porządku i wręcza mandaty oraz upomnienia za niewłaściwe parkowanie. 
 
Ad.10. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Andrzej Korona zamknął 
obrady sesji. 
 
 
  

Przewodniczący 
Rada Gminy Kłodawa 

  
 
 


